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W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 23 września 2019 r. w sprawie częściowego
oświetlenia bieżni na osiedlu „Dobrzec” ( przy boisku i Hali Arena ) w okresie wrzesień –
kwiecień,  uprzejmie  informuję,  iż  zgadzam  się  z  zawartymi  w  niej  tezami.  
Podobnie jak Pan, popieram wszelkie rozwiązania, zmierzające do zwiększenia aktywności
fizycznej mieszkańców Kalisza, a co za tym idzie poprawy stanu zdrowia Kaliszan.         

Z uwagi, na fakt, iż oświetlenie obiektu w godzinach wieczornych może powodować
dodatkowe  koszty,  a  także  może  wymagać  wprowadzenia  dodatkowych  rozwiązań
technicznych,  kwestia  ta  musi  zostać  szczegółowo  przeanalizowana  wspólnie  z  Dyrekcją
Zespołu Szkół Nr 9, która jest administratorem obiektu. W związku z tym, do prośby Pana
Radnego  odniosę  się  w  terminie  późniejszym,  po  przeprowadzeniu  niezbędnych  ustaleń  
w tym zakresie.

Dziękuję Panu Radnemu za interpelację.




